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Abstract (en)
[origin: US2016327065A1] A rotor drum (100) for a turbomachine, the rotor drum (100) including portions of at least a first rotor main body (3) and a
second rotor main body (5), and the second rotor main body (5) having at least one rotor arm (7) is provided. The rotor drum (100) has at least one
opening (1) as a passage opening for allowing fluids to pass therethrough from an inner rotor space (22) to an outer rotor space (23), the opening
(1) being disposed radially outwardly at the greatest radius (19) of an inner contour (21) of the rotor drum (100). A compressor is also provided.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Rotortrommel (100) für eine Strömungsmaschine, wobei die Rotortrommel (100) Abschnitte von wenigstens
einem ersten (3) und einem zweiten (5) Rotorgrundkörper umfasst, und wobei der zweite Rotorgrundkörper (5) wenigstens einen Rotorarm
(7) aufweist. Die Rotortrommel (100) weist wenigstens eine Öffnung (1) als Durchtrittsöffnung zum Durchströmen von Fluiden aus einem
Rotorinnenraum (22) in einen Rotoraußenraum (23) auf, wobei die Öffnung (1) nach radial außen und am größten Radius (19) einer Innenkontur
(21) der Rotortrommel (100) angeordnet ist. Weiterhin betrifft die vorliegende Erfindung einen Verdichter.
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